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ODBOJKARSKA ZVEZA SLOVENIJE 
ZVEZA ODBOJKARSKIH SODNIKOV SLOVENIJE 
KOORDINACIJSKI ODBOR 
 
Datum: 27.02.2004 
 
ZAPISNIK 1. SEJE KOORDINACIJSKEGA ODBORA ZOSS 
 
Seja je bila 25. februarja 2004 v prostorih Odbojkarske zveze Slovenije, v Ljubljani. 
Seja se je začela ob 1730. 
 
Prisotni člani: Borko Miran, Dimec Jože, Jovanovič Dejan, Kolenc Emil, Pevc Anton in Stegnar Jure 
Opravičeno odsoten: Indest Stanko; 
Ostali prisotni: Dejan Perčič in Jana Prešeren 
 
Dnevni red:  
 

1. Uvodni nagovor predsednice ZOSS 
2. Izvolitev vodje koordinacijskega odbora 
3. Opredelitev smernic in nalog koordinacijskega odbora 
4. Razno 

  
 
Sejo je sklicala predsednica ZOSS Jana Prešeren.  
 
Ad 1.) 
 
Jana Prešeren je v uvodu pozdravila vse navzoče  in jim zaželela uspešno delo.  
Poudarila je da je koordinacijski odbor (KO) opredeljen v Statutu ZOSS, vendar kljub temu do sedaj 
ni nikoli zaživel. Koordinacijski odbor naj deluje kot pomoč predsedstvu, člani KO pa naj delujejo kot 
zaupniki DOS-ov, to pomeni da seznanjajo KO s problemi in vprašanji članov njihovih DOS. 
Predsednica je izrazila željo, da pride na predsedstvo ZOSS enotno mnenje KO in ne mnenje vsakega 
posameznika. 
 
Ad 2.) 
 
Večina prisotnih je bilo mnenja da bi bil vodja KO Emil Kolenc, ki pa je funkcijo odločno zavrnil, saj 
je bil mneja, da je premalo obveščen z zadevami, ki so v pristojnosti KO. Zato je predlagal da bi 
funkcijo prevzel Dejan Jovanovič, s čimer so se strinjali vsi prisotni člani KO. Dejan Jovanovič je 
opozoril, da ima DOS Ljubljana, katerega član je, iz svojih vrst že člana predsedstva, sekretarja in 
predsednico ZOSS. Njegovo mnenje je, da je v tem primeru smiselno, da bi bil vodja KO nekdo iz 
druge DOS. Člani KO so zatrdili, da to ni ovira za samo imenovanje, saj vodja nima nobenih posebnih 
pooblastil. 
 
SKLEP 1: 
Za vodjo KO je bil soglasno potrjen Jovanovič Dejan, ki ima nalogo zbiranja pobud članov KO 
in sklicevanja sej. 
 
Ad 3.) 
 
Člani KO niso sprejeli splošnih smernic, ampak so s konkretnimi težavami in predlogi te smernica 
nakazali. 
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Ad 4.) 
 
Vsak član je v nadaljevanju predstavil nekaj predlogov, ki naj bi jih KO obravnaval in zavzel o teh 
predlogih skupno stališče. Strinjali so se, da na tokratni seji predloge samo predstavijo, končne sklepa 
pa bodo sprejemali na naslednji seji. 
 
Podani predlogi in problemi: 

• Izplačevanje sodniških nadomestil je zelo neredno, zato se predvsem mladi sodniki 
pritožujejo, da nimajo sredstev, ki bi jim omogočalo da hodijo na tekme, denar pa dobijo 
povrnjen šele po nekaj mesecih. Zato bi bilo potrebno ugotoviti ali je možno preiti na mesečno 
izplačevanje. Ugotoviti je potrebno tudi, ali je možno, da bi sodniki prejeli potne stroške in 
dnevnico takoj po tekmi. 
Podano je bilo opozorilo, da je za sprejemanje pavšalov za sodniška nadomestila zadolženo 
predsedstvo ZOSS, predsedstvo OZS pa jih potrjuje. Sedaj pa o tej zadevi odloča odbor 
ligašev namesto predsedstvo OZS, kar je v nasprotju s pravilniki. 
Sekretar je člane obvestil, da bo naslednje izplačilo sodniških nadomestil v mesecu marcu. 
Člani so se strinjali, da se v kolikor OZS denarja za izplačilo ne bo imela na klube pošlje dopis 
o nastali situaciji (klubi račune plačujejo, denarja za izplačila pa ni). 

• V določenih DOS-ih se pojavlja problem prevelikega osipa sodnikov, tako da imajo težave pri 
pokrivanju sodniškega zbora na vseh tekmah pod njihovim okriljem. Razlog, da ni več takega 
zanimanja za prestop med sodnike je tudi v tem, da sedaj klubi niso obvezani pomagati 
razvijati tega kadra, kot je to bilo nekoč. Zato bi bilo potrebno stopiti v stik s klubi in se z 
njimi o tej problematiki pogovoriti. 

• Sodniki se pritožujejo nad tem, da potekajo državne lige in druga tekmovanja pod okriljem 
OZS med prazniki, saj si mnogi želijo ta čas preživeti z družino, obiskati sorodnike, ... Zato bi 
bilo potrebno apelirati na OZS, da se v bodoče med prazniki teh tekem ne igra. 

• Potrebno bi bilo uskladiti tudi plačevanje sodnikov na mednarodnih tekmah, kjer delegat dobi 
denar takoj, linijski sodnik in zapisnikarji pa ta denar dobijo skupaj z izplačili ostalih 
nadomestil. Predsednica je člane KO obvestila, da je o tej zadevi že bil poslan dopis na 
predsedstvo OZS, ki pa do sedaj ni odgovorilo na noben dopis, ki je bil poslan s strani ZOSS. 

• Predsedstvo ZOSS bi moralo sprožiti izkanje sponzorja za kolektivno zavarovanje sodnikov. 
• Določiti bi bilo potrebno roke za izdelavo vseh navodil in pravil za sojenje, tako da bi bili 

pripravljeni pravočasno. Zaželjeno bi bilo, da bi komisije, ki navodila pripravljajo, sodelovala 
tudi z mednarodnimi sodniki, da bi bile zadeve pravilno interpretirane. 

 
 
 
Seja je bila končana ob 1945. 
 
 
 

Sekretar ZOSS     

Dejan Perčič   


